
Beskæftigelsesudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 5. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 470
På baggrund af en konkret henvendelse bedes ministeren oplyse, om der er
sket ændringer i den måde og de tidspunkter, hvorpå statstjenestemænd får
reguleret deres pension, og herunder bl.a. om der i april måned 2013 ikke er
sket en procentregulering i forhold til grundbeløbet pr. 31. marts 1998? Så-
fremt der måtte være sket ændringer bedes ministeren oplyse, hvilke ændrin-
ger der er foretaget og med hvilken hjemmel de er foretaget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Bent Bøgsted (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Bent.Bogsted@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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